
Országgyű lés Hivatal a

Irományszám : 41,NG
Érkezett: 2017 AUG 1 7 .

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

Írásbeli kérdés
Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésrő l szóló 2012 . év i
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló
10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani a
Kormány tagjainak feladat- és hatáskörérő l szóló 152/2014 . (VI. 6.) Korm . rendelet szerint a z
igazságügyért felelős dr . Trócsányi László miniszter úrhoz ,

„Mibe kerül a 98%-os különadóval sújtottak igazsága? ”

címmel. A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A fent hivatkozott Korm. rendelet 92 . § (8) bekezdés eb) pontja alapján Ön látja el - a Kormány
eljárás tárgya szerint felelős tagjával együttm űködve - a Kormány képviseletét az Európai Ember i
Jogi Bíróság el őtti eljárásokban, és koordinálja a képviselet ellátásához szükséges irato k
előkészítését, valamint elkészíti a beadványokat .

Ennek megfelel ően kétségtelenül Ön felelős az egyes gazdasági és pénzügyi tárgyú törvénye k
megalkotásáról, illetve módosításáról szóló 2010 . évi XC. törvény II . Fejezetében szabályozottak
szerint 98%-os különadóval büntetett magánszemélyek (alapvet ően közszolgálatban állók) által az
Emberi Jogok Európai Bírósága el őtt indított perek viteléért . A 2010 . január He után megszerzett,
munkaviszony megszüntetése miatt járó egyes jövedelmeket az Orbán-kormány szinte legels ő
intézkedésként 98%-os adóval sújtotta, amelyet az Alkotmánybíróság alkotmányellenesnek ítélt, s
amely miatt az Emberi Jogok Európai Bírósága is elmarasztaló döntéseket hozott .

Több ezer, indokolás nélkül felmentett köztisztviselő , közalkalmazott fordult az Emberi Jogo k
Európai Bíróságához, hogy igazságot keressen a törvény alapján járó egyes juttatásaik elkobzás a
miatt . 2014-ig tudta húzni az idő t a Kormány, akkor engednie kellett, így a törvény — bár kamat és



kártalanítás nélkül —, külön kérelemre és hosszú adóigazgatási eljárás végén, de visszaadta a z
elkobzott jövedelem összegét .

Az eljárás számos érintett ügyében a mai napig tart, ha másért nem, azért, mert sokan nem bíznak a
magyar hatóságok döntéseiben, keresetüket nem vonták vissza .

Kérdezem Miniszter Urat,
a) az Ön tudomása szerit jelenleg még hány eljárás van folyamatban az Emberi Jogok Európa i
Bírósága elő tt ,
b) 2010 óta mekkora összegű fizetési kötelezettséget állapított meg a bíróság összesen a
magyar állam számára ,
c) mennyibe került eddig összesen a magyar állam képviselete ezekben az ügyekben ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2017 . augusztus 17 .
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